
Wlocfawek, 29.I2.2O20r.

Andrzej Golqbieski

Radny Rady Miasta Wloclawek

Pan

dr Mdrek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Szanowny Panie Prezydencie

W imieniu mieszkaric6w Wloctawka zwracam siq z pro5ba o zlikwidowanie powstafej

dziury w chodniku na ulicy Wienieckiei32/A.

Stwarza to du2e zagro2enie dla u2ytkownik6w.

Z powa2aniem
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